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Protokół Nr 9/2022 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 28 września 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji – otworzyła zdalne posiedzenie Komisji                     

i powitała wszystkich obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemiologicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodnicząca sprawdziła, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytała listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z miesiąca sierpnia br. 

4. Stan techniczny budynków szkolnych. 

5. BHP i P. Poż. w placówkach oświatowych. 

6. Baza sportowa w szkołach. 

7. Stan sanitarny, ilość zachorowań, higiena oraz promocja zdrowia. 
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8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

 

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca sierpnia br. 

 Przewodnicząca poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie nr 8/2022 z dnia 24 sierpnia 2022r. był wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również 

projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 8/2022 z dnia 24 sierpnia 

2022r.   

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 24 sierpnia 2022r.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

8/2022  z dnia 24 sierpnia 2022r. 

 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała aby połączyć punkty 4,5,6. 

Komisja wyraziła zgodę. 

 

Ad. pkt. 4,5,6 

Stan techniczny budynków szkolnych. BHP i P. Poż. w placówkach oświatowych. 

Baza sportowa w szkołach. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu.   

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, radna Jolanta Łuczka – Nita, 

Dyrektor SP Nr 3 w Opocznie Edyta Skorupska, Z-ca Burmistrza Andrzej Kacprzak. 

Mieczysław Wojciechowski – radny - prosi o udzielenie przez Dyrektorów szkół szczegółowej 

informacji dotyczącej bazy sportowej. Co w danej szkole się znajduje i jakie są potrzeby szkół 

w tym temacie. Prosi również o przygotowanie informacji, jakie inwestycje dot. bazy sportowej 

w szkołach planowane są w przyszłym roku budżetowym. 

Jolanta Łuczka – Nita – radna – prosi o udzielenie informacji czy we wszystkich szkołach i 

przedszkolach gminnych działa już ogrzewanie. 



3 

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 7 

Stan sanitarny, ilość zachorowań, higiena oraz promocja zdrowia. 

Marianna Rożej – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrały: radna Magdalena Belica, radna Alicja Szczepaniak, Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny Marianna Rożej. 

Magdalena Belica – radna -  prosi o udzielenie informacji, ile wykonuje się obecnie testów w 

kierunku obecności wirusa Covid – 19 na terenie Gminy Opoczno. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 8 

Zapytania i wolne wnioski. 

Mieczysław Wojciechowski – radny – poruszył temat koszenia rowów i poboczy. Zapytał na 

kiedy planowane jest drugie koszenie w m-ci Kruszewiec Kol.  

Na pytanie radnego odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Zbigniew Sobczyk – radny – poruszył temat pisma Mieszkańców ul. Batorego w sprawie 

umieszczenia progu zwalniającego oraz zmiany organizacji ruchu na tej ulicy. Zapytał na jakim 

etapie jest sprawa. 

Na pytanie radnego odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza Andrzej Kacprzak oraz Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek. 

Magdalena Belica – radna - zapytała na jakim etapie jest budowa bezpiecznego przejścia dla 

pieszych na ul. Gen. Bończy – Załęskiego. Ponadto w imieniu mieszkańców zwróciła uwagą 

na wyłączone oświetlenie na terenie obwodnicy miasta (ronda w okolicy m-ci Januszewice oraz 

Różanna). Zapytała z jakiego powodu oświetlenie nie działa. 

Na pytanie radnej odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Jolanta Łuczka – Nita – radna – zapytała kiedy zostaną ogłoszone wyniki głosowania                    

w budżecie obywatelskim. 

Na pytanie radnej odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 
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Ad. pkt. 9 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 9.45 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

          

        

     Przewodnicząca Komisji  

                                                                                        Alicja Szczepaniak 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


